
                                                     
                                    PROTOKÓŁ  NR XI/19

z  obrad  XI  nadzwyczajnej  sesji  Rady  Gminy  Grajewo odbytej  w  dniu  29
października 2019 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy ul. Komunalna 6. 

Na  sesji  przewodniczył  pan  Jan  Dąbrowski  -  Przewodniczący  Rady
Gminy Grajewo.
Obecnych na sesji – 15 radnych.
Sesję rozpoczęto o godzinie 1215.
Sesję zakończono o godzinie 1315  .

Protokołowała: Ewa Okulska – inspektor Referatu Ogólnoorganizacyjnego.

Radni gminy obecni na sesji:

  1. Danowska Ewa
  2. Dąbrowski Jan
  3. Gleba Stanisław
  4. Jankowska Anna Hanna
  5. Maciorowski Robert
  6. Motus Marek
  7. Olszewska Ewa
  8. Organek Henryk
  9. Perkowski Wiesław
10. Szumska Elżbieta
11. Wiśniewski Karol
12. Wudarczyk Beata Ewa
13. Wysocki Sławomir Andrzej
14. Zwolińska Beata
15. Żabińska Aneta

Ponadto w sesji udział wzięli:

1. Szleter Stanisław – Wójt gminy 
2. Grabowski Kazimierz – Sekretarz gminy
3. Zorczykowska Monika – Skarbnik gminy



Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej realizacji zadań
    przez Wójta.
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Grajewo na 2019 rok.
5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej
    Prognozy Finansowej Gminy Grajewo na lata 2019-2033.
6. Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych radnych gminy i
    pracowników Urzędu Gminy.
7. Wolne wnioski.
8. Zamknięcie obrad.

Ad . 1 .

Otwarcia sesji dokonał pan  Jan Dąbrowski  - Przewodniczący Rady Gminy.   
Powitał  radnych,  pana  Wójta,  Sekretarza,  panią  Skarbnik  oraz  pracowników
Urzędu Gminy biorących udział w dzisiejszych obradach.
Następnie, na podstawie listy obecności, Przewodniczący Rady stwierdził, że w
sesji  udział  bierze  15  radnych,  co  stanowi  quorum  do  podejmowania
prawomocnych uchwał.
 

Ad . 2 .

Przewodniczący  Rady  odczytał  porządek  obrad  dzisiejszej  sesji,  po  czym
zwrócił  się  z  zapytaniem,  czy  pan  Wójt  lub  radni  zgłaszają  wnioski  o
uzupełnienie bądź zmianę porządku obrad ?

Głos zabrał pan Wójt, który witając wszystkich na sesji poinformował, że
dzisiejsza  sesja  jest  sesją  nadzwyczajną,  bowiem  zwołana  została  w  trybie
pilnym – na telefon, bez udziału sołtysów wsi.
W dalszej części swojej wypowiedzi  pan Wójt poinformował zebranych, że w
dniu dzisiejszym odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, na
którym  wypracowano  opinię  będącą  m.in.  tematem  obrad  dzisiejszej  sesji  i
przedstawiona  zostanie  przez  Przewodniczącego  komisji  przy  omawianiu
tematu.
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W związku z tym, że do przedstawionego porządku obrad nie zgłoszono
żadnych wniosków Przewodniczący Rady stwierdził, że dzisiejsza sesja 

przebiegać będzie według przedstawionego porządku obrad.
 

Ad . 3 .

Przewodniczący Rady przypomniał, że kolejnym punktem obrad dzisiejszej sesji
będzie „Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej realizacji 
zadań przez Wójta”, po czym udzielił głosu panu Wójtowi.
Zabierając głos pan Wójt poinformował zebranych, że Starosta Grajewski 
przesłał do Urzędu Gminy skargę pana Antoniego Wróblewskiego 
zamieszkałego w  Grajewie dotyczącą zażalenia na Wójta Gminy Grajewo w 
sprawie sprzedaży budynku szkolnego, żwirowni oraz placu gminnego ze 
strzelnicą we wsi Przechody.
W dalszej części swojej wypowiedzi pan Wójt poinformował, że w dniu 
dzisiejszym odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, gdzie 
rozpatrywana była skarga i którą komisja uznała za bezzasadną.
Następnie pan Wójt przypomniał, że pan Wróblewski A. jest osobą od dłuższego
czasu znaną gminie , bowiem od wielu lat ciągle wnosi różnego rodzaju skargi 
na Wójta, które to skargi uznawane są za bezzasadne, jednak wymagają wiele 
dodatkowej pracy dla pracowników, ponieważ zaskarżane są tematy od początku
istnienia gminy, które to dokumenty należy odnaleźć i skompletować.
Należałoby zastanowić się nad postawą w/w, który podważa dobre imię naszej 
gminy. Stwierdzając, że gmina działała i  w dalszym ciągu działa zgodnie z 
obowiązującymi przepisami i decyzjami wcześniej Zarządu Gminy , a teraz 
Rady Gminy pan Wójt ustosunkował się do tematów poruszonych przez pana 
Wróblewskiego w złożonym przez niego piśmie omawiając n/w tematy:
- sprzedaż budynku szkoły podstawowej wraz z posesją we wsi Przechody,
- sprzedaż żwirowni z białym wapieniem położonej na trenie wsi Przechody bez 
  porozumienia z mieszkańcami wsi Przechody,
- sprzedaż bez uzgodnienia z mieszkańcami wsi Przechody placu gminnego ze 
  strzelnicą, gdzie przed 1939 rokiem była Gmina Przechody z sadem oraz 
  Posterunek Policji. 

W dalszej części obrad Przewodniczący Rady udzielił głosu panu
Wysockiemu  Sławomirowi  Andrzejowi  –  Przewodniczącemu  Komisji  Skarg,
Wniosków i Petycji,  który poinformował zebranych, że  komisja jednogłośnie
oddaliła skargę.
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Następnie  Przewodniczący  Rady  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie,  w
wyniku którego przy 15 głosujących radnych Rada Gminy jednogłośnie podjęła
Uchwałę Nr 73/XI/19 w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej realizacji zadań
przez Wójta.
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 4 .

Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  panu  Wójtowi,  który  poinformował
zebranych,  że  w  dniu  01  października  b.r.  odbył  się  przetarg  na  wykonanie
zadania  inwestycyjnego  p.n.  ”Przebudowa  drogi  gminnej  Nr  103312B
Mareckie-Dybła”, do którego przystąpiła tylko jedna firma – „UNIDROG” z
Grajewa. 
W dalszej części swojej wypowiedzi pan Wójt poinformował, że łączna wartość
zadania  wynosi  798,090,00  złotych,  a  dofinansowanie  z  Funduszu  Dróg
Samorządowych  na  przebudowę  tej  drogi  wyniesie  346.324.00  złotych,  w
związku  z  czym  zachodzi  konieczność  dokonania  z  tytułu  dofinansowania
zmian  w  budżecie  gminy  na  2019  rok  oraz  wprowadzenia  zadania  do
Wieloletniej Prognozy Finansowej w ramach przedsięwzięć z realizacją w 2020
roku. 

Do przedstawionej informacji nie zgłoszono żadnych uwag stwierdzając,
że powyższe zmiany są w pełni uzasadnione.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały
pod głosowanie.
W wyniku przeprowadzonego głosowania, przy 15 głosujących radnych, Rada 
Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 74/XI/19 w sprawie zmian w budżecie 
Gminy Grajewo na 2019 rok.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 5 .

Przewodniczący Rady udzielił głosu pani Skarbnik, która pokrótce przedstawiła 
zebranym  propozycje  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy
Grajewo na lata 2019-2033 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na
te lata polegające na zaktualizowaniu wartości  do wysokości wynikających z
uchwały budżetowej na rok 2019 wraz z jej zmianami na dzień 29.10.2019 rok.
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W  dalszej  części  swojej  wypowiedzi  pani  Skarbnik  omówiła  propozycję
wprowadzenia zmiany w realizowanym przedsięwzięciu p.n. „Przebudowa drogi

gminnej Nr 1033112B Mareckie-Dybła” informując, że wartość kosztorysowa
zadania  po  przeprowadzonym  postępowaniu  przetargowym  wyniosła
798.090,00 złotych, a zadanie realizowane będzie w roku następnym.
Do 15 listopada b.r. podpisana zostanie umowa z wykonawcą i przedłożona do
Wojewody Podlaskiego celem podpisania umowy na dofinansowanie zadania w
ramach Funduszu Dróg Samorządowych. Dofinansowanie w kwocie 346.324,00
złotych przekazane zostanie na rachunek gminy po podpisaniu umowy jeszcze w
roku bieżącym.

W otwartej przez Przewodniczącego Rady dyskusji głosu nie zabrano.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod
głosowanie.
W wyniku przeprowadzonego głosowania, przy 15 głosujących radnych, Rada
Gminy  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  75/XI/19  zmieniającą  uchwałę  w
sprawie  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grajewo na lata
2019-2033.  
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 6 .

Przewodniczący Rady odczytał  informację na temat złożonych przez radnych
Gminy Grajewo oświadczeń majątkowych za 2018 rok.
W dalszej części swojego wystąpienia odczytał informację Naczelnika Urzędu
Skarbowego  w  Grajewie  o  wynikach  analizy  oświadczeń  majątkowych
złożonych  przez  radnych  Gminy  Grajewo  za  2018  rok  oraz  informację
Wojewody Podlaskiego o wynikach analiz oświadczeń majątkowych złożonych
przez Wójta Gminy Grajewo i Przewodniczącego Rady Gminy Grajewo za 2018
rok.
Następnie  pan  Wójt  przedstawił  informację  na  temat  złożonych  oświadczeń
majątkowych za 2018 rok przez pracowników Urzędu Gminy Grajewo.

Ad . 7.

W punkcie „Wolne wnioski” głos zabrał pan Wójt który:
- przypomniał, że opracowywany jest projekt budżetu gminy na 2020 rok,
- poinformował, że w przeprowadzonym przez gminę przetargu dotyczącym 
  przygotowania oraz dostarczania posiłków dokonano wyboru oferty 
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  EKOLEXU z Białegostoku,
- poruszył także problem niesegregowania przez mieszkańców gminy odpadów, 
  
w związku z czym należy spodziewać się w niedługim czasie podwyżki za te 
usługi.

Ad . 8 .

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował
wszystkim za  udział  w posiedzeniu  zamykając  XI nadzwyczajną  sesję  Rady
Gminy Grajewo.

                               Na tym protokół zakończono.

Protokołowała                                                                  Przewodniczący Rady

Ewa Okulska                                                                    Jan Dąbrowski
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